

Notulen Bestuursvergadering 25 april 2024 van 19:30 uur tot 21:30

Online via Zoom

Aanwezig: Eelco van Norren, Geert Jonker, Kees Kammeraat, Peet Wessels, Annemie Driessen en Tom Kreuning (notulist).

1. Opening

2. Notulen vorige vergadering dd. 14 maart 2024 zijn aangepast en vastgesteld.

3. Bestuurszaken:

Telefoonnummers en andere info van bestuurders op website? Besloten wordt om geen telefoonnummers op de website te zetten. Emailadressen zijn nu volledig uitgeschreven en zichtbaar.

Aftreedrooster zie bijlage. Peet Wessels is op de ALV vergeten her te benoemen. Dit komt nog wel in het ALV verslag.

Voorzittersoverleg van 10-04: De notulen zijn bijgesloten. Er komen weer veel jubilea aan bij de zusterverenigingen. Peet Wessels gaat vragen aan de zusterverenigingen of ze hulp nodig hebben bij de PR.

4. Veiligheid:

Er is al eerder overlegd geweest of er een betaalde veiligheidskracht moet komen voor de hele molenwereld. Een dag in de week in dienst bij DHM voor 8 uur.

Het is een logische stap in de professionalisering. Het gaat ongeveer 15.000 euro per jaar kosten. Subsidie wordt aangevraagd bij RCE. Voor het Gilde zou het tussen de 2000 en 3000 euro per jaar gaan kosten. Start is na de zomer. Dit wordt besloten en Eelco bericht Nicole Bakker.

Er is mogelijk een nieuwe veiligheidscoördinator omdat Erik Kateman heeft aangegeven te willen stoppen. Geert en Eelco interviewen enkele mensen.

Er is veel veiligheidskennis binnen het Gilde.

Eerst wordt de betaalde functie ingevoerd.

Twee incidenten zijn er gemeld naar aanleiding van een oproep tijdens de ALV:

1. Losgeraakt balanslood

2. Niet goed gesloten haak in luiwerk

Een workshop hijsmiddelen zou iets voor de veiligheidscoördinator zijn om te organiseren.

Valbeveiliging bij opzeilen. Dit is n.a.v. enkele gemeenten die allerlei dingen gaan monteren in het gevlucht voor de valbeveiliging. Er moet gewoon vastgelegd worden dat de wieken een stevige ladder zijn. Motiveren waarom je wil afwijken van de wet. Onderzoek ongeval Windlust: door Rien Eykelenboom en Erik Kateman is een analyse gemaakt en naar de arbeidsinspectie gestuurd.

De veiligheidssets zijn nu 10 jaar oud en wat doen we hiermee. Hoe zit dit juridisch?

Gaan we door of moeten ze vervangen worden? Dit wordt meegenomen in de richtlijn valbeveiliging.

5. Opleidingszaken:

Het Examen Aanmeld Formulier (EAF) is aangepast om de uren te registreren voor de RCE voor de onderbouwing van het aantal opleidingsuren.

Nieuw hoofdstuk 9 biotoop: Agnes de Boer (DHM) heeft aangeboden om het hoofdstuk te redigeren. Kees neemt contact met haar op.

Immaterieel Erfgoed toevoegen bij hoofdstuk 1. Tom gaat dit bekijken.

De ruis tussen HHR en handboek afdelingsbesturen wordt door Kees bekeken. Nieuwe instructeurs krijgen de boeken. Examinatoren zijn niet altijd instructeur. Er wordt bijgehouden of er veel aanvragen komen van niet instructeurs. Digitaal maalboekje: er wordt een app ontwikkeld i.s.m. Ramon Kroes en Marloes Stofferis.

6. ALV

Terugblik: het was heel geslaagd en de streaming ging perfect. De volgende algemene ledenvergadering is op 5 april 2024. Alkmaar?

Het verslag is behoorlijk aangepast. De ALV heeft andere stijl dan de OR en komt ook in de Gildebrief. Er wordt nog met Wilma Dondergoor gepraat.

7. Verenigingszaken:

Verzekeringen: Jan Wieffer: bestuursaansprakelijkheidsverzekering dekt alleen het hoofdbestuur. Afdelingsbesturen zijn eigenlijk commissieleden.

Ongeval tijdens AKG opleiding. Wie is verantwoordelijk? Er wordt nu één organisatie aangewezen als organisator.

Gildebrief commissie: Peet Wessels heeft contact met alle redactieleden. Er is wat discussie over het op eigen titel schrijven. In principe mag iedereen op eigen titel wat inleveren voor plaatsing. Het bestuur speelt geen eindredactie tenzij het een stuk van het bestuur is.

Webshop kleding met logo is besteld en komt binnenkort in de webshop

De zoektocht naar een nieuwe secretaris is in volle gang. Een oproep aan de afdelingen en in Gildebrief wordt gedaan.

Vertrouwenspersonen en AKG. AKG wil meer zichtbaarheid voor de vertrouwenspersonen.

Er komen meer bliksemafleidercontroleurs en ook meer meetapparatuur.

8. Rondvraag: Annemie is heel tevreden over de avonden die het afdelingsbestuur in NB heeft georganiseerd.

Peet gaat met Jong Ambacht een algemene presentatie maken ter promotie van het Gilde en het ambacht molenaar die iedereen kan gebruiken en van de website geplukt kan worden.

Kees Kammeraat heeft op 29 juni een scholing voor toelatingsexaminatoren georganiseerd.

Eelco van Norren: DHM heeft het molenaarscontract aangepast na overleg met het Gilde.

Nieuwsbrief voor afdelingen of instructeurs?

9. Vaststellen datum volgende vergadering: 4 juni 19:30 uur. Hoofdredactie wordt uitgenodigd.

Vakantieschema: wie is wanneer niet beschikbaar?

Jaar planner

2024:

5 april: ALV Gild Fryske Mounders, Poppenwier

6 april: Algemene Ledenvergadering GVM, Warffum Groningen

10 april: Molenadviesraad en voorzittersoverleg

19 april: Bijschrijvingsmoment olieslaan op lijst imm. Erfgoed, Roderwolde

20 april: IE dag Openluchtmuseum Arnhem

11/12 mei: Nationale Molendagen

26 mei: SMZK jubileum Haarlem

10 juni: Molenadviesraad zoom

20 juni: UNESCO familiedag: Annemie

20 juni: Opening project Streefkerkse achtkant

6/7 september: IE dagen in NOMA

13/14 september: Open Monumentendagen

12 oktober: Opleidingsraadvergadering

1 november: ALV Gild Fryske Mounders, Poppenwier

6 november: Molenadviesraad en voorzittersoverleg

Aftreedrooster

Naam	Functie	In	Herkiesbaar	Herkiesbaar	Aftredend
Eelco van Norren	Voorzitter	2024	2028		
Tom Kreuning	Secretaris	2013	2017	2021	2025
Geert Jonker	Penningmeester	2018	2022	2026	
Annemie Driessen	Afdelingscoördinator	2021	2025		
Kees Kammeraat	Opleidingscoördinator	2021	2025		
Peet Wessels	PR en Communicatie	2020	2024		